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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László
az országgyülés elnöke részére
Budapest

Írásbeli választ igényl ő kérdés

Kj Sa J1

Ét ezen : 2011 DEC 0 5.

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . §. alapján bejelentem, hogy írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani
Dr. :Réthely Miklós Miniszter Urhoz (KI 4928 számú kérdésemet megismétlem, mivel – ne m
először – a konkrét kérdésemre „konkrét mellébeszélés” volt a „válasz") :

Szócska Miklós államtitkár nyilatkozata alapján (Népszabadság, 2011. 11. 11.) szerint a kórházak
vonatkozásában „ jelenlegi adataink szerint 16 helyen indokolt afunkcióváltás”.
Kérdésem, hogy melyik 16 intézményrő l van szó és ezen kórházakban milyen struktúra váltá s
várható? Továbbá – szintén az államtitkár úr nyilatkozata alapján - melyik az az5
önkormányzat, melynek vezetőjével és az érintett intézmény vezetőjével folytattak
tárgyalásokat kórházuk struktúra váltásáról, és melyik az a négy, mely „örömmel fogadta
javaslataikat”? Mik voltak a konkrét, „örömmel fogadott” javaslatok?

Kiskunfélegyháza, (2011 . 11 . 14. és) 2011 .
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Tisztelettel :

Garai Is aii Levente dr.
országgyűlés képviselő (MSZP)
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